



5 Rabi'l 1447
28th August 2025

التاريخ: 5 ربيع الأول 1447 هـ
الموافق: 28 أغسطس 2025 م

Disclosure

إفصاح

Sohar International intends to explore opening of a representative office in the People's Republic of China or Hong Kong

صهار الدولي ينوي النظر في فتح مكتب تمثيل في جمهورية الصين الشعبية أو هونغ كونغ

Sohar International Bank SAOG ("Sohar International") would like to announce its intention to explore the possibility of establishing a representative office in either Hong Kong or the People's Republic of China, subject to obtaining necessary regulatory approvals.

يود بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع ("صهار الدولي") أن يعلن عن نيته النظر في إمكانية فتح مكتب تمثيل له في جمهورية الصين الشعبية أو هونغ كونغ، رهناً بالحصول على الموافقات التشريعية.

This initiative is aligned with Sohar International's strategic vision to expanding and strengthening Sohar International's and Oman's presence, in global financial markets.

تأتي هذه المبادرة بالاتساق مع استراتيجية صحار الدولي ورؤيته لتوسيع وتعزيز حضور صحار الدولي وسلطنة عمان في الأسواق المالية العالمية.

The Asia-Pacific region, *particularly Hong Kong and The People's Republic of China*, has huge potential and is considered as an important hub for cross-border investment, trade facilitation, and collaboration with Asian financial institutions.

تحظى منطقة آسيا والمحيط الهادئ، وبالأخص هونغ كونغ وجمهورية الصين الشعبية بالكثير من الأهمية، كما أنها تعتبر وجهة واعدة لدعم الاستثمارات والتجارة عبر الحدود وتعزيز التعاون مع المؤسسات المالية الآسيوية.

Any potential execution of this initiative will remain subject to further internal assessments, required regulatory approvals, and compliance with applicable laws in both Oman and the host country.

يكون أي تنفيذ محتمل لهذه المبادرة خاضعاً لاستكمال المراجعات الداخلية، والحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة، والالتزام بالأنظمة المعمول بها في كل من سلطنة عمان والدولة المضيفة.

Sohar International will continue to update the market as and when material developments occur, in line with regulatory disclosure requirements.

وسيواصل بنك صحار الدولي تزويد السوق بأية تطورات جوهرية وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

Abdul Wahid Mohamed Al Murshidi
Chief Executive Officer



(Handwritten signature)

عبد الواحد بن محمد المرشدي
الرئيس التنفيذي

